
ÄÄNEKOSKEN NUORISOVALTUUSTO PÖYTÄKIRJA

Nuorisovaltuuston kokous
Päivämäärä: 26.8.2024 Klo 16:30
Paikka: Äänekosken lukio (luokka BI)

Osallistujat:

Nimi: Klo: Tehtävä:

Läsnä: Amalia Niskanen 16:32-19:44
Eemil-Veikka Peuranen 16:32-19:44
Eetu Mäkinen 16:32-19:44
Hannu Pöytäkangas 16:32-19:44
Jasmin Parantainen 16:32-19:44
Joonas Laitinen 16:32-19:44 sihteeri
Juho Ritvanen 16:32-19:44
Kaapo Kiiski 16:32-19:44
Kerttu Pasanen 16:32-19:44
Kosti Kotilainen 16:38-19:44
Meea Kapustamäki 16:32-19:44
Pinja Suutala 16:32-19:44
Saga Tervo 16:32-18:12
Saimi Riikonen 16:32-19:34
Salla Kaikkonen 16:32-19:44
Samu Rantaniva 16:32-19:44
Sonja Rauhala 16:32-19:28
Veera Kinnunen 16:32-19:44 puheenjohtaja
Alex Siekkinen 16:32-19:01
Jesse Kaastinen 16:32-19:44

Varajäsenet: Reijo Keurulainen
(ei palkkiolliset)

Kummit: Tarja Pullinen

Muut: Petri Varis, nuorisotyöntekijä
Elina Huuskola, nuorisotyöntekijä
Tanja Sulin, kehityspäällikkö

Poissa: Jonna Hyyrönmäki
Miina Hyyrönmäki

1. Kokouksen avaus
Kokous avattiin ajassa 16:32.
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2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouksen todettiin olevan laillinen ja päätösvaltainen.

3. Pöytäkirjantarkastajien valitseminen
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Eetu ja Reijo.

4. Asialistan hyväksyminen kokouksen
työjärjestykseksi
Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. Jesse ja Alex toimii kokouksen vakituisina
varajäseninä.

5. Edustuskäyntien terveiset

Muistilista edustuskäynneistä:

- Opetus- ja kasvatuslautakunta
● On puhuttu katosaloitteesta. Nuorisovaltuustolla ei ollut edustusta viimeisimpään

kokoukseen.
- Lape-ryhmä

● Nuorisovaltuuston edustaja kertoi kokouksen terveiset.
- Kaupunginhallitus

● Ei terveisiä
- Kulttuuri- ja liikuntalautakunta

● Ei nuorisovaltuustoa koskevaa asiaa.

6. Kummivaltuutettujen terveiset

Keskusteltiin opetus- ja kasvatuslautakunnan kokouksesta ja katosaloitteen tilanteesta.

7. Kuntalaiskysely esiintymislavasta
Esitys: Tanja Sulin Äänekosken kaupungin kehityspäällikkö on suunnittelemassa kuntalaiskyselyä

esiintymislavan sijaintiin liittyen. Kerrotaan mielipiteitä aiheen tiimoilta ja keskustellaan asiasta.

Esittelijä: Tanja Sulin

Päätös: Tanja Sulin esitteli monitoimi esiintymislavan konseptia nuorisovaltuustolle ja kertoi sen

toiveesta kuntalaisilta. Lava voisi toimia yhtenä vaihtoehtona nuorisovaltuuston katosaloitteelle.

Nuorisovaltuustolle esiteltiin myös mahdollista sijaintia esiintymislavalle. Nuorisovaltuutetut esittivät

mielipiteitään suunnitelmasta ja sijainnista. Sulin kertoi lisätietoa jatkosta ja tulevasta

kuntalaiskyselystä.
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8. Pikkujoulun budjetin hyväksyminen

Esitys: Esitetään pikkujoulujen budjetiksi 150€.

Esittelijä: Veera Kinnunen

Päätös: Hyväksytään nuorisovaltuuston pikkujoulujen budjetti.

Muistutettiin jäseniä tapahtumaan ilmoittautumisesta.

9. Talousarvion mielipide
Esitys: Nuorisovaltuustolle on tarjottu mahdollisuutta puheen pitämiseen kaupunginvaltuuston

seuraavassa kokouksessa. Keskustellaan millaisia aiheita ja mielipiteitä puheessa halutaan tuoda

ilmi. Puheen pitää kaupunginvaltuuston edustaja.

Esittelijä: Veera Kinnunen

Päätös: Keskusteltiin mitä puheessa tulisi olla ja mitä siinä kannattaisi ja pitäisi mainita. Kerättiin

ideoita ylös ja sovittiin puheen kirjoittamisesta.

10. Ensi vuoden kokoukset

Esitys: Päätetään kokouspäivämäärät ensi vuoden kokouksille. Kokouspäivä ehdotuksia ovat 15.1.,

13.2., 10.3., 9.4., 7.5. ja 27.5.

Esittelijä: Veera Kinnunen

Päätös: Päätettiin, että kokouspäivät ovat ehdotuksesta poiketen 15.1., 10.2., 10.3., 9.4., 7.5. ja 27.5.

11. Toiminnan suunnittelu

Esitys: Suunnitellaan tarkempi toiminnan suunnitelma keväälle 2025.

Esittelijä: Veera Kinnunen

Päätös: Suunniteltiin kevään toimintaa ryhmissä. Kerättiin ylös ryhmien ideat ja päätettiin, mitkä

niistä sisällytetään toimintasuunnitelmaan. Nuorisovaltuuston päivitetty toimintasuunnitelma löytyy
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liitteestä 1. Perustettiin työryhmiä toimintasuunnitelman pohjalta:

ulkoilutapahtuma-työryhmä sekä politiikkaviikkotyöryhmä.

12. Työryhmien terveiset
● Sometiimi on edistänyt nuvaesittely-postausten toteuttamista.

Esiteltiin suunnitelmaa tästä nuorisovaltuutetuille.
● Peli-illan työryhmä on saattanut toimintansa päätökseen ja saanut

tapahtumat pidettyä.
● Sääntöjen tarkastusryhmä on tehnyt jo alustavia ehdotuksia sääntöehdotuksia varten. Työtä

jatketaan yhä.

13. Muut esille tulevat asiat
1. Varmistettiin sotaveteraaniyhdistyksen itsenäisyyspäivän seppelpartioihin lähtijät.

14. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 15.1. Pitäkää hyvä joululoma <3

15. Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin ajassa 19:44.

Pöytäkirjan tarkastuksen päivämäärä 9.12.2024

Liitteet:
Liite 1 - Toimintasuunnitelma 2024-2025

https://docs.google.com/document/d/1evmyEjgtlChZl8E324i1xeOIW0d4ltFd/edit?usp=sharing&ouid=109293913295318132879&rtpof=true&sd=true

